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Protokół  nr LI/10 
z Sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 

odbytej w dniu 25 sierpień 2010 r. 
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej 

 
Ad. 1. Otwarcie sesji 
 
Przewodniczący Rady  Zdzisław Kłodnicki  o godz. 11:13 otworzył sesję i po powitaniu radnych  
i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
Radni nieobecni: Janusz Stryczek, Grzegorz Adamski. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy              - pan Witold Jankowski 
- Sekretarz Gminy                    - pan Waldemar Balcerek, 
- Skarbnik Gminy                     – pani Alina Brząkała, 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska pan Tomasz      
 Jerczyński 
- Inspektor ds. gospodarki gruntami pani Anna Pilarek 
  oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do niniejszego   
  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 
6.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. zmiany budżetu Gminy na 2010 r.; 
      b)   procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów  
            informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu;  
      c)  określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łęka 
           Opatowska, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 
           informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji  
           kultury za pierwsze półrocze; 
      d)  zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu; 
      e)  przyjęcia darowizny działki położonej w Trzebieniu na rzecz Gminy Łęka Opatowska 
           z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej; 
      f)   nadania nazw ulic drodze wewnętrznej na terenie miejscowości Siemianice. 
7.  Stan oświaty w gminie i przygotowanie placówek do nowego roku szkolnego: 
    - kadra i dowóz młodzieży, 
    - remonty obiektów, 
    - wyniki egzaminów wstępnych do ponadgimnazjalnych oraz końcowe.  
8.   Stan realizacji inwestycji za rok 2010, pozyskanie funduszy z zewnątrz – programy. 
9.   Interpelacje i zapytania radnych. 

     10.  Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
     11.  Wolne głosy i wnioski.  

       - oświadczenia majątkowe termin do 13.09.2010r.  
     12.  Zakończenie obrad LI Sesji Rady Gminy. 
 
Do porządku obrad nie wniesiono uwag. 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad. Za przyjęciem porządku obrad 
głosowało 13 radnych.  
 
Ad. 3. Przyjęcie protokółu z poprzednie sesji. 
 
Uwag do protokółu z sesji L nie wniesiono. Radny pan Marcin Jeziorny zaproponował odstąpić  
od czytania protokołu. Protokół przyjęto  jednomyślnie – „za” głosowało 13 radnych. 
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Ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
międzysesyjnym. 
 
W okresie międzysesyjnym przygotowywałem materiały do sesji. Następnie uczestniczyłem  
na uroczystości 75-lecia OSP Łęka Opatowska. 
 
Ad. 5.  Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał. 

 
Sprawozdanie  Wójta Gminy z działalności  między sesjami, zwłaszcza z wykonania uchwał przedstawił 
wójt pan Witold Jankowski i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Do sprawozdania radni nie mieli pytań. 
 
Ad.6 .  Podjęcie uchwał w sprawie. 
 
Uchwała Nr LI/223/10 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010 r. 
 
Pani Skarbnik Alina Brząkała przedstawiła zmiany w budżecie. 
Po stronie dochodów dokonano następujących zmian: 
- Dział 710 – rozdz. 71004 – wprowadzono do planu kwotę 19.520,00 zł. tytułem darowizny na   
 Opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy dla obszaru  położonego w 
m. Piaski  
- Dział 852 – decyzja Wojewody Wlkp Nr FB.I-7.3011-250/10 z dn. 03.08.2010r. w sprawie  
Zwiększenia dotacji – rozdz. 85295 § 2030 w kwocie 10.016,00 zł. na dożywiania  
Dochody budżetu Gminy  zwiększono o kwotę    29.536,00 zł.  
Po stronie wydatków dokonano następujących zmian: 
- Dział 710 – rozdz. 71004 – utworzono plan w kwocie 19.520,00 zł. z tytułu darowizny na  opracowanie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy dla obszaru   położonego w m. Piaski  
- Dział 751 – rozdz. 75107– dokonano zmiany w planie wydatków między paragrafami w kwocie  
135,00 zł. – mylne zakwalifikowanie wydatków w paragrafach  
- Dział 754 – rozdz. 75412 – dokonano zmiany wydatków między paragrafami – utworzono  
paragraf 2820  w kwocie 8.625,00 zł. – dotacje dla jednostek OSP na zakup sprzętu –  
zmniejszono paragraf 4210 o kwotę 8.625,00 zł. – zakupy. Jednostki OSP (Biadaszki –3.585,00  
Trzebień – 2.500,00 zł. i Raków 2.540,00 zł.) otrzymają dotacje po podpisaniu stosownych  
porozumień.  
- Dział 852 – rozdz. 85295 – zwiększenie planu o kwotę 10.016,00 zł. z tytułu dotacji na dożywianie.  
Wydatki budżetu Gminy zwiększono o kwotę   29.536,00 zł.  
 
Radny pan Adam Kopis spytał czy środki na dożywianie związane są z GOPS-em? 
 
Pani skarbnik potwierdziła. 
 
Radny pan Henryk Rogalewski pytał o dotacje dla OSP Łęka Opatowska na sprzęt ponieważ w zmianach 
nie ma o tym mowy. 
 
Skarbnik pani Alina Brząkała  odpowiedziała, że dotacje są dla tych OSP które złożyły faktury przy 
kolejnych fakturach będzie znowu przesunięcie. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk dodał, że skarbnik i prezes OSP wiedzą co mają robić, natomiast jego cieszy 
fakt powstania paragrafu dotacje, który pozwala udzielić dotacje strażom. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Nr LI/223/10  w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2010.  
 
Uchwała Nr LI/224/10 w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 
 
 Skarbnik pani Alina Brząkała wyjaśniła, że   zmiany procedury uchwalania budżetu Gminy oraz rodzajów 
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu zostały wprowadzone na 
podstawie nowej ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009r.  ( Dz. U. Nr 157 poz. 1240), 
oraz w związku z art. 9 ust 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. – przepisy wprowadzające ustawę  
o finansach publicznych, gdzie został uchylony art. 53 ustawy z dnia 08 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym, na podstawie którego uchwała o procedurze uchwalania budżetu Gminy Łęka Opatowska 
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obowiązywała. W związku z powyższym zaistniała konieczność dostosowania uchwały o procedurze 
uchwalania budżetu zgodnie z art. 234 ustawy o finansach publicznych .  
Zmiany dotyczą zapisów § pkt.1 i 2 oraz § 3 w pkt 1-4. 
 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki zapytał radnych czy omówione poprawki i notatki radnym 
wystarczą , czy życzą sobie projekt tej uchwały. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk poprosił aby kopie uchwały otrzymali radni oraz sołtysi, dodając że projekt 
uchwały porządkuje zaszłości związane z  procedurą uchwalania budżetu. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 
głosami  „za” – podjęła uchwałę Nr LI/224/10 w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz 
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu. 
 
Uchwała nr LI/225/10 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Łęka Opatowska, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 
przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze. 
 
Skarbnik pani Alina  Brząkała wyjaśniła, zgodnie z nową ustawą o finansach publicznych z dnia  
27 sierpnia 2009r. ( DZ. U. Nr 157 poz. 1240 ) zaistniała konieczność dostosowania uchwały w sprawie 
zakresu i formy informacji z przebiegu wykonania budżetu za I półrocze, zgodnie z wymogami art. 226 
ust. 2 w/w ustawy. Informacja musi mieć taką samą formę jak budżet, dodatkowym elementem jest 

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej z tym, że § 1 ust. 2 oraz § 3 mają 

zastosowanie od roku budżetowego 2011, a § 3 ust. 2 ma zastosowanie od roku budżetowego 2014.  
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  13 
głosami  „za” – podjęła uchwałę  Nr LI/225/10 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Łęka Opatowska, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych 
instytucji kultury za pierwsze półrocze. 
 
Uchwała nr LI/226/10 w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia nieruchomości w drodze przetargu. 
 
Inspektor ds. gospodarki gruntami pani Anna Pilarek wyjaśniła, że państwo M.A. Krawiec właściciele 
nieruchomości sąsiadującej z nieruchomościami będących  własnością Gminy Łęka Opatowska, 
położonych w Opatowie przy ulicy Pogodnej  stanowiących działki numer 602/5 o powierzchni 0,0008 ha 
oraz numer 588/5 o pow. 0,0039 ha  - dla których Sąd Rejonowy w Kępnie Wydział Ksiąg Wieczystych 
prowadzi księgę wieczystą numer KZ1E/00011338/0, wystąpił  z wnioskiem o sprzedaż ww. działek w 
trybie bezprzetargowym. Swoją ofertę motywuje poprawieniem warunków zagospodarowania swojej 
posesji; podkreśla również , że wielkość omawianych działek tj. 8 m

2 
i 39 m

2  
nie pozwala 

zagospodarować ich jako odrębne nieruchomości. 
Faktyczne uzasadnienie wniosku jest zgodne z zapisami prawnymi art. 37 ust. 3 ustawy  
o gospodarce nieruchomościami. Wobec powyższego prosi się o przyjęcie tego projektu. 

 
Radny pan Jerzy Flaczyk stwierdził, że nie ma nad czym dyskutować ponieważ są to skrawki, a nie 
działki.  
 
Radny pan Marcin Jeziorny poprosił o przybliżenie mu terenu działek.  
 
Inspektor ds. gospodarki gruntami pani Anna Pilarek wyjaśniła, że są to działki między płotem państwa  
Krawiec a budynkiem tzw. szpitala. Te działki prawdopodobnie powstały przy dzieleniu tego szpitala. 
 
Wójt Gminy dodał, że cena zbycia tego gruntu będzie  zgodna z ceną rzeczoznawcy i innej możliwości 
nie ma. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  13 
głosami  „za” – podjęła uchwałę  Nr LI/226/10 w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia 
nieruchomości w drodze przetargu. 
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Uchwała nr LI/227/10 w sprawie przyjęcia darowizny działki położonej w Trzebieniu na rzecz Gminy Lęka 
Opatowska z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej. 
 
Inspektor ds. gospodarki gruntami pani Anna Pilarek wyjaśniła, że właściciel nieruchomości Pan Adam 
Noculak wniósł  o przyjęcie w formie darowizny na rzecz Gminy Łęka Opatowska działki oznaczonej 
numerem ewidencyjnym 278/19 o powierzchni 0,0280 ha położonej w Trzebieniu z przeznaczeniem 
poszerzenie drogi gminnej.  
W związku z wydzieleniem działek budowlanych przy ulicy Brzozowej w Opatowie  poszerzenie 
istniejącej drogi gminnej nr 863066P jest konieczne z uwagi na potrzebę zlokalizowania nitki sieci 
wodociągowej oraz poprawienia układu komunikacyjnego. Wobec powyższego podjęcie uchwały jest 
uzasadnione. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk spytał ile działek zostało już sprzedanych? 
 
Inspektor ds. gospodarki gruntami pani Anna Pilarek odpowiedziała, że sprzedane są 4 działki i 8 
kolejnych wydzielono. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny spytał która droga zostanie poszerzona i  ile terenu jest jeszcze 
do podzielenia. 
 
Inspektor ds. gospodarki gruntami pani Anna Pilarek odpowiedziała, że poszerzona zostanie droga 
gminna wzdłuż działek, natomiast podzielony został na działki już cały teren, w sumie 12 działek. 
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności  13 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  
13 głosami  „za” – podjęła uchwałę  Nr LI/227/10 w sprawie przyjęcia darowizny działki położonej 
w Trzebieniu na rzecz Gminy Lęka Opatowska z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi gminnej. 
 
Uchwała nr LI/228/10 w sprawie nadania nazwy ulicy drodze wewnętrznej na terenie miejscowości 
Siemianice. 
 
Inspektor ds. gospodarki gruntami pani Anna Pilarek poinformowała, że  jest to kolejna uchwała 
porządkowa. Chodzi o nadanie nazwy ulicy Zimna w Siemienicach, która jest prostopadłą do ulicy 
Chruścińskiej, równoległa do ul. Żabiej. Nazwa ulicy była przedmiotem ustaleń zebrania wiejskiego  
w Siemianicach dn. 19 marca 2009r., gdzie padły różne propozycje. Zgodnie z wolą mieszkańców  
ustalono nazwę ulicy – Zimna, którą  pozytywnie zaopiniowała Rada Sołecka wsi Siemianice. Uwag nie 
wnieśli właściciele nieruchomości położonej wzdłuż działki numer  342 obręb geodezyjny Siemianice. 
Zebranie wiejskie odbyło się dawno, ale brak było decyzji Wojewody Wielkopolskiego na przyznanie 
własności nieruchomości ponieważ była to droga skarbu państwa. Umożliwi to nadanie nowo 
wybudowanym numeru domu.   
 
Po odczytaniu uchwały Rada Gminy w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu -  13 
głosami  „za” – podjęła uchwałę  Nr LI/228/10 w sprawie nadania nazw ulic drodze wewnętrznej na 
terenie miejscowości Siemianice. 
 
O godz. 12:10 Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutowa przerwę. Po przerwie wznowiono obrady  
i przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad.7. Stan oświaty w gminie i przygotowanie placówek do nowego roku szkolnego: 
        - kadra i dowóz młodzieży  
        - remonty obiektów 
        - wyniki egzaminów wstępnych do ponadgimnazjalnych oraz końcowe 
 
 
Stan oświaty w gminie i przygotowanie placówek do nowego roku szkolnego przedstawił pan Marcin 
Jeziorny – przewodniczący komisji oświaty, zdrowia, kultury i sportu. Sprawozdanie w załączeniu. 
 
Po wystąpieniu pana Marcina  Jeziornego głos zabrał wójt gminy przypominając radnym, że przetarg na 
dowóz dzieci do szkoły wygrał PKS Ostrów Wlkp. i będzie tańszy niż poprzednio. W najbliższym czasie 
zostaną omówione szczegóły dowozu.  Wyniki egzaminów wstępnych do szkół  ponadgimnazjalnych oraz 
końcowe zostaną przedstawione w terminie późniejszym ponieważ wójt  ustawowo ma czas na  złożenie 
informacji do końca października, a w tej chwili brak jest pełnej informacji o wynikach egzaminacyjnych, 
które dopiero spływają.  Szkoły są dobrze przygotowane do nowego roku szkolnego a placówki 
oświatowe są na dobrym poziomie. 
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Przewodniczący Rady wyjaśnił, że nie wiedział o dzisiejszym wyjeździe pań   dyrektorek  na konferencję,  
a chciał  żeby panie dyrektorki na bieżąco poinformowały na temat wyników zanim wójt złoży informację. 
Przewodniczący podziękował przewodniczącemu komisji oświaty za przedstawienie informacji o stanie 
oświaty w gminie. 
 
Pan Marcin Jeziorny – przewodniczący komisji oświaty, poinformował radnych o przyznanych 
stypendiach w roku szkolnym 2009-2010, które zgodnie z uchwałą rady zostały wypłacone. 
Ogółem przyznano 135 stypendia w wysokości 60,00 złotych  w tym stypendiów: naukowych- 66; 
przedmiotowych- 7; artystycznych- 3, sportowych- 59.   
 
Ad. 8 Stan realizacji inwestycji za rok 2010, pozyskanie funduszy z zewnątrz – programy.  
 
Stan realizacji inwestycji za rok 2010, pozyskanie funduszy z zewnątrz – programy przedstawił radnym 
pan Wójt Witold Jankowski i tak: 
 

1. kanalizacja Lipie- Łęka Opatowska jest w trakcie realizacji, pod wspólnym projektem jest również  
stacja uzdatniania wody w Opatowie- koniec realizacji w październiku, 

2. ogrodzenia boiska w Opatowie i trybuny - ogrodzenie na ukończeniu, trybuny będą zamontowane   
na koniec września, 

3. droga Szpot- podpisana umowa na realizację z firmą Eko- Inżynieria  
z Ostrowa Wlkp. zakończenie w październiku, koszt  248.214,90 zł., 

4. budowa boiska orlik w trakcie realizacji,  małe boisko będzie niebawem gotowe, termin 
zakończenia inwestycji 15 października, 

5. rządówka Łęka Opatowska- zakończono I etap budowy czyli zostawiono mury zewnętrzne, 
wykonano więźbę dachową oraz nowe mury w środku, 

6. sala OSP Siemianice- odebrano sanitariaty, w przyszłym roku planowany jest  odbiór remizy, 
7. sala Trzebień- najkorzystniejszą ofertę na realizację wyposażenia  złożyła firma  Meblomal 
8. ośrodek zdrowia- został wypuszczony przetarg na I etap remontu który zostanie rozstrzygnięty  

w dniu 1 września b.r., 
9. sala OSP Piaski – trwają prace  wykończeniowe,  
10. złożono wniosek  o płatność za kanalizację w Opatowie i czekamy na przelew pieniędzy, 

 
Złożono następujące wnioski o dotację: 

1. wniosek na budowę świetlicy w Mariance Siemieńskiej, trwa oczekiwanie na pozytywne 
rozpatrzenie,  

2. wniosek na boisko wielofunkcyjne w Opatowie – czekamy na odpowiedź, 
3. wniosek na kolejny etap modernizacji rządówki w Łęce Opatowskiej, 
4. wniosek czekający na realizacje to termomodernizacja trzech obiektów użyteczności publicznej. 

 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki  spytał przewodniczącego komisji gospodarczej czy plan 
odnośnie dróg jest realizowany, aby móc go przedstawić na jednej z końcowej sesji i go ewentualnie 
zatwierdzić aby kolejna rada mogła się tego trzymać. 
 
Przewodniczący komisji gospodarczej pan Henryk Rogalewski potwierdził realizacje planu. 
 
Radny pan Marcin Jeziorny spytał czy przy remoncie rządówki zaplanowano czyszczenie starej cegły 
elewacji ? 
 
Wójt Gminy odpowiedział, że czyszczenie cegły jest planowane w II etapie. 
 
Ad. 9 Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Na ręce Przewodniczącego Rady pana Zdzisława Kłodnickiego nie wpłynęła  żadna  interpelacja:  
 
Ad. 10. Odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzednich  sesjach.  
 
Na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji w związku z powyższym brak odpowiedzi. 
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Ad. 11. Wolne głosy i wnioski.  
 
W wolnych głosach i wnioskach jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy pan Zdzisław 
Kłodnicki informując radnych w temacie: 
 

1. oświadczeń majątkowych składanych na koniec kadencji i stanowisku  pani mecenas aby radni 
prowadzący działalność gospodarczą złożyli oświadczenia majątkowe na dzień 12 września b. r., 
ponieważ na 2 miesiące przed końcem kadencji radni winni złożyć oświadczenia majątkowe. 12 
września przypada w niedzielę czyli ostatecznym terminem złożenia jest 13 września. 

2. wpłynęło pismo na ręce wójta Gminy mieszkańców ulicy Nowej w Łęce Opatowskiej w sprawie 
wyznaczenia poziomu drogi oraz przyłączenia oświetlenia, 

3. wpłynął wniosek LKS Wielkopolanin o zabezpieczenie środków w budżecie na przystosowanie 
boiska do wymaganych warunków przez Polski Związek Piłki Nożnej, 

4. apel wójta Gminy Kawęczyn o  pomoc dla powodzian.  
 

Sołtys wsi pan Marian Gąszczak zaprosił wszystkich obecnych na dożynki gminne w najbliższą niedzielę 
29 sierpnia b.r.  

 
Radny pan Leszek Zalewski spytał gdzie jest Kawęczyn bo nie do końca zrozumiał wypowiedź pana 
przewodniczącego. 

 
Przewodniczący Rady pan Zdzisław Kłodnicki odpowiedział, że w czerwcu wójt Gminy Kawęczyn zwrócił 
się z apelem do rady Gminy aby połowę środków przeznaczonych w tym roku na organizację dożynek 
przeznaczyć na pomoc dla powodzian. Pismo wpłynęło w czerwcu, odłożył je ad akta i dzisiaj o tym 
informuje.  
Biorąc pod uwagę środki na dożynki w ubiegłym roku była by to kwota 7 tyś. złotych. 

 
Radny pan Leszek Zalewski odpowiedział, że myślał o ostatniej powodzi. Nie chce niczego narzucać, ale 
w ostatnim czasie wyczytał  w prasie, że radni, o ile pamięta z Perzowa,  z dobrej woli zebrali pieniądze 
nie oglądając się na pomoc z  Ośrodka Pomocy Społecznej i taki pomysł poddaje rozwadze. 

 
Radna pani Elżbieta Skotnik poinformowała  że ostatnio Siemianice  zorganizowały pomoc do 
miejscowości  Miłoszowa koło Bogatyni  dzięki  kontaktom rodzinnym. Potrzebna jest  odzież, koce środki 
czystości.  Zbiórka została zorganizowana w całej parafii Siemianice i dołączyła się Szalonka. 
Sołtys podziękowała wszystkim za złożone dary oraz  sołtysom wsi Raków, Marianka Siemieńska  
i Szalonka za zaangażowanie. We wsi jest bardzo dużo rodzin wielodzietnych i proszą również o meble. 
Chętnie służy telefonem kontaktowym.  
 
Przewodniczący Rady  dodał, że w Lipiu były informacje ze Śląska o zbiórce rzeczy i jego żona 
zapakowała 4 worki rzeczy, inni mieszkańcy też. Firma przyjechała na miejsce odebrać  rzeczy. Są różne 
formy pomocy czy to sms-y, wpłaty na konto, inne zbiórki. Czy odpowiadamy na appel,  radnego , czy 
przeanalizujemy problem  na następnym posiedzeniu? 
 
Radny pan Jerzy  Flaczyk  spytał czy na przystanku w Kuźnicy Słupskiej są położone już płytki, jeżeli nie 
to prosi o ich położenie, sprawa ciągnie się już całą kadencję. 
 
Przewodniczący Rady dodał, że  ubolewa nad przystankiem pod lasem. Poinformował również o wizycie 
przedstawiciela Wielkopolskiego Centrum Hodowli i Rozrodu Zwierząt w Poznaniu z siedzibą w Tulcach  
z informacją o prywatyzacji spółki i możliwości zakupu udziałów przez współpracujących  ze spółką 
rolników. Powstała również grupa producencka trzody chlewnej w Trzcinicy, ale nie zna szczegółów. 
 
Sołtys pan Radosław Szubert pytał co z remontem drogi nr 11, z prasy dowiedział się , że od Piasek 
droga nie będzie remontowana, została wyfrezowana i pozostał duży próg przy wjeździe do wioski. 
 
Radny pan Jerzy Flaczyk  wtrącił, czy od Piasek będzie chodnik? 
 
Wójt Gminy pan Witold Jankowski  odpowiedział, że najwięcej szkody narobił pan Mrugała z Generalnej 
Dyrekcji Dróg i Autostrad w Kępnie, który taką informacje podał. Z wiedzy wójta wynika, że Piaski  w tym 
roku będą remontowane i chodnik też będzie..  
Został złożony przez wójta i mieszkańców wniosek aby odcinek przez całe Piaski  został tak 
przeprojektowany, by wyglądał jak ul. Kwiatowa w Kępnie. Wniosek został uwzględniony, chodnik będzie 
robiony. Remont  wykonuje grupa kapitałowa podzielona na dwie grupy i  prace zostały tak podzielone, 
że kto inny robi skrzyżowania, kto inny drogi przejazdowe. Z rozmowy z wykonawcą odcinek przez Piaski  
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będzie robiony. Jest tylko jedno zastrzeżenie odnośnie terminu ponieważ nie wykonawca nie wie  czy 
zdąży ten fragment zrobić do okresu zimowego według założeń projektowych. 
 
Radna pani Elżbieta  Skotnik dodała, że rozmawiała z kierownikiem budowy i nie mają pozwolenia na 
budowę skrzyżowań. Przetarg został wypuszczony bez pozwolenia na budowę. Będą  robione proste 
odcinki  drogi od Piasek do granicy województwa. 
 
Wójt Gminy dodał, że faktycznie inwestycja  jest  robiona na wariackich papierach  ponieważ robiąc 
jakąkolwiek inwestycję w gminie mamy pozwolenie na budowę. Pozwolenie na budowę robione jest 
w  między czasie, ostatnio zostały podpisane uzgodnienia co do  przebiegu sieci wodno-kanalizacyjnej. 
 
Radny pan Marian Kurek - może wszystko się tak dzieje, że chcieli uniknąć strajku, bo jak 
zablokowalibyśmy jedenastkę w Siemianicach i Piaskach, w dni targowe Kępno zostałoby zablokowane. 
Prośba aby do mszy dożynkowej dołożyć prośbę  żeby moce niebieskie przeniosły zimę na styczeń i luty. 
 
Sołtys wsi Biadaszki  pan Marek Klepacz poprosił aby autobus dowożący dzieci zatrzymywał się 
 w rejonie OSP Biadaszki.  
 
Wójt odpowiedział, że ma na uwadze. 
 
Sołtys wsi Piaski pan  Radosław Szubert spytał  czy przy okazji remontu jedenastki i chodnika będzie 
robione oświetlenie koło państwa Maciołków i Kamińskiego? 
 
 
Wójt Gminy pan Witold Jankowski  odpowiedział, że nie umie na to pytanie odpowiedzieć. Do projektanta 
było wnioskowane o punkty świetlne, ale nie wiadomo czy uwagi zostały uwzględnione.  
 
Sołtys Marian Gąszczak potwierdził, że ścieżka rowerowo- piesza będzie robiona. 
 
 
Ad. 10. Zakończenie obrad LI Sesji Rady Gminy. 
 
W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący Rady Zdzisław Kłodnicki wobec 
zrealizowanego porządku obrad o  godz. 13:48 zamknął obrady LI sesji Rady Gminy.  
 
 
 
 
Protokółowała                                                                                              Przewodniczący Rady 
 
/-/ W. Biegasik                                                                                              /-/ Zdzisław Kłodnicki 


